
Jarški upokojenci
proti novi himni

Društvo upokojencev naselja Nove Jarše oziroma obeh KS v
njem jeitnel 23. marcasvojredniobčnizbor. Podvehletihdela
se je zbralo rekordno število članov — tudi kot potrdilo njih de-
lavnosti.

Predsednik tovariš Zakrajšek je poročal o dveletnem delu
odbora. Tudi iz njegovega poročila sta vela uspešnost in zado-
voljstvo, ki ju je potrdila nadaljnja razprava. Precej so razprav-
ljalci govorili o izletih, ki so posvečeni predvsem krajem, zna-
menitim iz NOB, pa tudi potem v neznano in zabavi. Lani jih je
bilo 12, prav toliko jih je v načrtu tudi letos. Zelo aktivna je bila
tudi socialna komisija...

Društvo ima svoj kiubski prostor, ki je odprt ob torkih in če-
trtkih popoldne: ob igrah, pogovorih in kavici minevajo ure kot
redkokje!

Tovariš Benedik je v razpravi omenil novo himno: AH jo res
potrebujemo? Mislim — je dejal — da lahko odgovornim v
imenu vseh nas z — Ne! Vsa dvorana je zakričala: »Ne.«
A'plavz dalj časa ni prenehal. Toliko govorimo o družbeni bazi.
In naša sedanja himna nam je tako priljubljena, da mnogim ob
njencm poslušanju prihajajo solze v oči. Želja vseh je bila, da
se to objavi v našem časopisu. Poudarjeno je bilo tudi, da je 8,5
odstotno povišanje pokojnine v aprilu smešno nizko. Kaj pa
dvigživljenjskihstroškov!?Saj bonpr. nekanašaupokojenkas
tem dodatkom, kljub polni delovni dobi, dobila 10.129 din, če
ne bo dobila še kakih dopolnil. Kako naj s tem denarjem pla-
čuje stanovanje, gretje, vodo, elektriko in vse drugo? Kje pa so
potem še hrana, obutev, obleka, da o kulturnih potrebah sploh
ne govorimo.

lzvolilj smo nov odbor, sestavljen v glavnem iz dosedanjih
članov. Žal je zaradi bolezni in prcobremenjenosti odstopil
prejšnji predsednik tovariš Zakrajšek. Najstarejšim in zasluž-
nim članom odbora so bila podeljena priznanja. Sprejet je bil
tudi program bodočega dela. Društvo šteje zaenkrat 506 čla-
nov, a jih je v naselju še vedno precej nevključenih. Poseben
poudarek je bil dan na naročilo našega časopisa Vzajemnost.

Po končanem zboru so se mnogi ob prijetnem pogovoru še
zadržali v klubu. BK


